

Title (en)  
Public transport vehicle with panoramic view

Title (de)  
Öffentliches Transportfahrzeug mit Panoramansicht

Title (fr)  
Véhicule de transport public à vision panoramique

Publication  
**EP 3053801 A1 20160810 (FR)**

Application  
**EP 15305176 A 20150206**

Priority  
EP 15305176 A 20150206

Abstract (en)  
[origin: AU2016200631A1] A public transport vehicle with a panoramic view 5 The public transport vehicle includes a passenger zone (14) defined by walls (18, 20), each having an inner surface (20A) facing toward the passenger zone (14), and an outer surface (20B). The vehicle (10) includes image capture devices (30), arranged on the outer surface (20B) of one of the walls (18, 20), oriented to capture the images of an environment in which the vehicle (10) is traveling, image display devices housed in the 10 passenger zone (14), and connecting means between the image capture devices (30) and the display devices, such that each display device is able to display images captured by at least one of the image capture devices (30) arranged near said display device. Figure 1 -U / \*\*----- "T~N1 - \.

Abstract (fr)  
Le véhicule de transport public comporte une zone passagers (14) délimitée par des parois (18, 20), présentant chacune une surface intérieure (20A) tournée vers la zone passagers (14), et une surface extérieure (20B). Le véhicule (10) comporte des dispositifs de capture d'images (30), agencés sur la surface extérieure (20B) de l'une des parois (18, 20), orienté pour capturer les images d'un environnement dans lequel évolue le véhicule (10), des dispositifs d'affichage logés dans la zone passagers (14), et des moyens de liaison entre les dispositifs de capture d'images (30) et les dispositifs d'affichage, tels que chaque dispositif d'affichage est propre à afficher des images capturées par au moins l'un des dispositifs de capture d'images (30) agencé à proximité de ce dispositif d'affichage.

IPC 8 full level  
**B61D 13/00** (2006.01); **B61D 49/00** (2006.01)

CPC (source: EP)  
**B61D 13/00** (2013.01); **B61D 49/00** (2013.01)

Citation (search report)  
• [Y] EP 2628649 A1 20130821 - BOMBARDIER TRANSP GMBH [DE]  
• [Y] US 8720345 B1 20140513 - ENGLISH BRENDAN [US]  
• [A] EP 2397386 A1 20111221 - HITACHI LTD [JP]  
• [A] CN 201611928 U 20101020  
• [A] EP 0624501 A1 19941117 - INVENTIO AG [CH]

Cited by  
EP3309038A1; FR3057229A1; EP3521128A1; FR3077259A1

Designated contracting state (EPC)  
AL AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MK MT NL NO PL PT RO RS SE SI SK SM TR

Designated extension state (EPC)  
BA ME

DOCDB simple family (publication)  
**EP 3053801 A1 20160810**; **EP 3053801 B1 20200805**; **EP 3053801 B2 20231101**; AU 2016200631 A1 20160825; AU 2016200631 B2 20210819; ES 2823803 T3 20210510; ES 2823803 T5 20240507

DOCDB simple family (application)  
**EP 15305176 A 20150206**; AU 2016200631 A 20160202; ES 15305176 T 20150206